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BR-03.0012.1.4.3.2023 

 

 

Protokół Nr 80/2023 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 20 lutego 2023 roku 

w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość) 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury Rady Miasta Krakowa, udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności 

załączonej do protokołu oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z miejskiej długoterminowej wypożyczalni rowerów w latach 2023-

2024  (druk nr 3240). 

2. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  Akcji Zima 2022/2023. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  realizacji programu modernizacji 

dróg. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  odwodnienia  na terenie miasta 

Krakowa. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 1. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z miejskiej długoterminowej wypożyczalni rowerów w latach 2023-2024  (druk nr 3240). 

 

Projekt uchwały przedstawił  Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego. 

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Sęk, Tomasz Daros, Michał Starobrat. Edward Porębski. 

Odpowiedzi udzielił Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego. 

Przewodniczący Komisji poddał pod glosowanie pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Komisja w obecności 21 członków Komisji, 18 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejskiej długoterminowej 

wypożyczalni rowerów w latach 2023-2024  (druk nr 3240). 

(Opinia Nr 214/2023 z 20 lutego 2023r.) 

 

Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  Akcji Zima 2022/2023. 

 

Informację przedstawił Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie Andrzej Natkaniec – Wiceprezes Zarządu MPO dokonał prezentacji na temat  Akcji 

Zima 2022/2023. 

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Sęk, Sławomir Pietrzyk, Teodozja Maliszewska, Jacek 

Bednarz. 

Wyjaśnień udzielił Andrzej Natkaniec – Wiceprezes Zarządu MPO. 
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Ad.3 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  realizacji programu modernizacji 

dróg. 

 

Informację przedstawiła Magdalena Nowak – Obrzut, dyrektor Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

Piotr Trzepak, zastępca dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa omówił zadania w zakresie 

programu modernizacji dróg i chodników. 

W dyskusji udział wzięli: Teodozja Maliszewska, Grażyna Fijałkowska, Łukasz Sęk, Sławomir 

Pietrzyk, Teodozja Maliszewska, Jacek Bednarz. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta, 

Piotr Trzepak, zastępca dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

 

Ad.4 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  odwodnienia  na terenie miasta 

Krakowa. 

 

Informację przedstawił Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie Adam Cebula, zastępca dyrektora Klimat-Energia-Gospodarka Wodna dokonał 

prezentacji na temat  odwodnienia  na terenie miasta Krakowa. 

W dyskusji udział wzięli: Edward Porębski, Renata Kucharska, Józef Jałocha, Jacek Bednarz, 

Andrzej Dziedzic, Przewodniczący Rady Dzielnicy XVII, Katarzyna Frankiewicz, Jerzy 

Wójcik – radni Dzielnicy XVII, Piotr Moskała, Przewodniczący Rady Dzielnicy III. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta,  

Adam Cebula, zastępca dyrektora Klimat-Energia-Gospodarka Wodna oraz Katarzyna Biegun, 

dyrektor Zarządu Zlewni. 

 

Ad. 5 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących 

 

Ad. 6. 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 17.15 

zamknął posiedzenie. 

 

 

            

 

              Przewodniczący Komisji 

 

 

                                                                                                         Jacek Bednarz 

  Protokołowała: 

 

   Beata Czepiec 


